
                                       Районна избирателна комисия-Перник           

                                              Протокол № 10/24.09.2014г. 

 

 

    Днес  24.09.2014г. се проведе заседание на РИК Перник. 

Присъстваха следните членове: 

  1.Венета Петрова  

  2.Донка Ваташка 

  3. Аделина Стоянова 

  4.Валентина Страхилова  

  5.Дойко Доев 

  6.Ивайло Павлов  

  7. Станка Рударска 

  8. Иво Михайлов 

 9. Валери Симеонов  

10. Ивайло Павлов 

11.Снежанка Стефанова 

Отсъстват  М. Тонева ,Д. Йорданова С. Петкова и  по уважителни причини. 

За протоколчик на заседанието беше избрана Станка Рударска. 

Заседанието се проведе при следния дневен ред 

1.Приемане на решение за новообразуваните СИК в община Трън – с. Врабча – квотно 

разпределения на състава. 

2.Образуване на СИК в болничните заведения в Пернишка община. 

3. Квотно разпределение на СИК в община Радомир./Подвижната/ 

4.Промени в състава на СИК. 

 



5. Разглеждане на доклад относно твърдения по жалби №3, №4. 

6. Становище от извършена проверка от В. Симеонов на помещението в втори СИК в гр. Перник 

7. Други. 

Дневният ред бе приет единодушно. 

 

По 1. 

Г-жа В. Петрова припомни предисторията на с. Врабча, община Трън (че е имало решение на РИК, 

което е обжалвано в ЦИК от община Трън, ЦИК потвърждава решението на РИК Перник, следва 

повторно обжалване до съдебните органи, разглеждане и отново решение на ЦИК.) Петрова 

информира че е постъпило писмо от кмета на община Трън със заповед за образуване на СИК в с. 

Врабча с №22.  

РИК прие следното решение 

Решение № 80-НС 

1. СИК №145100022 в село Врабча община Трън се състои от 7 души в т.ч. – Председател, 

Зам. Председател, Секретар и членове (4) 

 

2. При определяне на състава и ръководството на СИК да се запази съотношението между 

политическите сили и коалициите представени в РИК съгласно приложената таблица. 

ПП „ГЕРБ” – Председател и двама членове 

КБ – Секретар и един член  

ДПС – един член 

АТАКА – Зам. Председател 

Общо 7 члена 

 

 

                                                                                                           Гласували поименно 11 ”за” и 0”против” 

Решението се приема. 

     По 2. В.Петрова докладва за постъпилите в РИК писма от 3-те болници на територията на 

община Перник. Получено е писмо и от изпълняващият длъжността Кмет на община Перник – 

Илинка Никифорова, с което се уведомява РИК че съгласно изборния кодекс са образувани 3 броя 

СИК в град Перник. 

 с №138 в болницата „Р.Ангелова”  

с №139 в Белодробната болница. 



с №140 в Профилакториума 

При обсъждане на квотното разпределение между политическите партии се състоя диспут. 

Д.Доев предложи промяна в ръководните места в СИК с №140, тъй като според него ДПС вече са 

си изпълнили всичките им полагащи се съгласно закона места. 

В.Петрова направи ново предложение . Председателското място да бъде определено за КБ. 

И.Павлов прочете предложението съдържащо се в проекта за решение. 

Н. Боянова предложи при обсъдените три предложение да се гласува най-напред проекта за 

решение. 

Направени бяха справки с таблиците и формулите и цифрите в таблиците. 

Направено бе предложение за трите секции да се гласува по отделно. 

За 138-ма СИК гласувани за поименно за „11” против „0” 

За 139-та СИК гласувани за поименно за „11” против „0” 

За 140-та СИК гласувани за поименно за „6” против „5” – Д.Доев, В.Симеонов, В. Страхилова и И. 

Павлов и В.Петрова.   

За предложението на Д.Доев гласуваха за „4” и против „7”- Н.Боянова, В.Петрова, С.Рударска, 

И.Михайлов, В.Ванкова, Д.Ваташка и В.Симеонов. 

За предложението на В.Петрова гласуваха  за „3” против „8” – Д.Доев, Д.Ваташка, В.Страхилова, 

В.Симеонов,  И.Павлов, В. Страхилова и Н.Боянова. 

А.Стоянова направи предложение да се прегласува проекта за решение. 

В.Петрова предложи да се гласува промяната за СИК №140 в следния състав на ръководството. 

КБ Председател 

ГЕРБ Зам. Председател 

Секретар ДПС 

Предложението на В.Петрова бе прието с 9 гласа „за” и 2 „против” – А.Стоянова и В.Ванкова 

РИК прие следното решение 

Решение № 81–НС 

1.СИК в лечебните заведения да се състоят в състав от 7 души  в т.ч. Председател, Зам. 

Председател, секретар и 4 членове. 

2.При съотношение на ръководството на новообразуваните СИК да се запази това между партиите 

и коалициите представени в РИК. 



Длъжност                        СИК -138                         СИК-139               СИК-140 

Председател                  ГЕРБ                              КБ                             КБ 

Зам.Председател          ДПС                               ГЕРБ                         ГЕРБ 

Секретар                          КБ                                  АТАКА                     ДПС  

Член                                 ГЕРБ                               ГЕРБ                         ГЕРБ 

Член                                 ГЕРБ                                ГЕРБ                       КБ 

Член                                 КБ                                    КБ                           КБ 

Член                                 РБ                                    ДПС                       ББЦ 

 

                                                   Гласували поименно за „9” за и „2” против – А.Стоянова и В.Ванкова 

Решението се приема. 

3. В.Петрова ифнормира че е постъпило писмо от секретаря на община Радомир – Г-н 

Петров с искане за откриване на ПСИК в града.  

РИК прие следното решение 

Решение № 82–НС 

1. Предложената СИК в град радомир да се състои в състав от 7 души – Председател, 

Зам.Председател, секретар и членове – 4 души. 

2. При определяне на състава и ръководството на ПСИК да се запази съотношението 

между ПП и коалиции, представени в РИК Перник, квотното разпределение за ПСИК в 

Радомир е  

Председател КБ  

Зам. Председател АТАКА 

Секретар ГЕРБ 

Член ГЕРБ 

Член КБ 

Член КБ 

Член ДПС 

Гласували поименно за „11” против „0” 

Решението се приема 

 

 



По 4. В. Петрова докладва за постъпили две заявления от В.Церовска за промяна в състава на 

девет броя СИК.  

            РИК прие  Решение № 83–НС   

На основание чл. 72 ал. 1 т.4 и 5 във връзка с чл. 96 във вр. чл.66 ал.2 РИК Перник освобождава 7 

души от СИК №37,74,91,49,36,36 и назначава 7 члена – предложението на В.Церовска 

    Гласували 11 ”за” поименно  0 „против” 

Решението се приема                                                         

В.Петрова информира за постъпило заявление от И.Ставрев (КБ) – Брезник за промени в СИК №23 

                                                                                                      

             РИК  прие следното Решение № 84–НС  

РИК освобождава Даниела Петрова Симова като секретар на СИК №23 община Брезник и анулира 

издаденото и удостоверение и назначава Стойна Борисова Захариева за секретар на СИК №23. 

    Гласували 11 ”за” поименно  0 „против” 

Решението се приема 

В.Петрова докладва заявление от В.Младенова (ГЕРБ) в община Брезник за промяна в 10 броя СИК 

в Брезник. 

РИК  прие следното Решение № 85–НС  

РИК освобождава 10 души в СИК №07 и 10, 10, 13, 19, 20, 21, 22, 22, 16 и назначава 10 души в 

посочените СИК съгласно предложението на Виолета Младенова – упълномощен представител на 

ПП „ГЕРБ” в община Брезник. 

Гласували 11 ”за” поименно  0 „против” 

Решението се приема 

По 5. В.Страхилова прочете протокол от комисията в състав (В.Страхилова, В.Ванкова и Ст. 

Рударска), която извърши проверка по жалби №3, №4. Разгледан бе и снимков материал които 

удостоверява факти във връзка с жалбата. 

Г-жа Стоянова предложи да се извърши допълнителна проверка чия е заповедта за собственост с 

кои е подписал договор за предоставяне на терен за билборд на „ГЕРБ” тъй като тази територия не 

е на частно лице а на Пътна инфраструктура според нея. 

Предложението й бе прието 

По 4. Бе прието решение № 86–НС 

Решение № 86–НС относно жалба с ред №4 от 23.09.2014г. от регистъра за жалби на РИК Перник 



РИК Перник реши 

Уважава жалбата подадена от В.Церовска Обл. Координатор на ПП „ГЕРБ” в Перник за нарушения 

по чл. 183 ал.2 от ИК късаещо поставена от коалиция „АБВ”  „Алтернатива за Българско 

Възраждане” рекламен винил. Настоящото решение да се изпрати на кмета на община Перник за 

предприемане действия по чл. 186 ал. 1 от ИК а именно премахване на агитационния винил от 

осветителните  стълбове на детелината в кв. Хумни Дол Перник. 

Гласували  10 ”за” поименно  1 „против”- А.Стоянова 

Решението се приема 

 

  

 

По 6. В.Симеонов докладва подробно за извършения оглед на предложените предложения от 

община  Перник за СИК №72, №62 и №115 заедно с представители на общината и МВР по повод 

писмо от МВР до РИК, в което се претендира че няма място за престоя на представителите на МВР 

по време на предизборния и изборния ден. 

След обхождането на посочените места за СИК и проведените разговори между представителите 

на институциите е постигнато съгласие за: Предоставяне на съседно помещения в СИК №115; да 

се потърси възможност за промяна местонахождението на СИК №72, до което в близост има 

подходящо помещения, а в СИК 62 в читалището „Е.Пелин” изборите ще се проведат, както и в 

предишни избори. 

Г-жа Петрова изказа благодарност към В.Симеонов за изчерпателния анализ на ситуацията в 

посочените помещения на трите СИК и за намерените възможни решения. 

Реши се да се изпрати препоръчително писмо до община Перник при възможност да бъде 

определено ново местонахождение за СИК в кв. Куциян (СИК 72) 

По 7. В.Петрова информира че са получени от пет общини в 14 изб. Район уведомителни писма за 

гласуване с удостоверение. 

Д.Доев предложи при разпределения на бюлетините да се завишат броиките за тези общини. 

Получена е заповед от кмета на община Радомир за определяне на местата за нагледна агитация. 

РИК бе информирана за започнатото обучение на СИК. 

В.Петрова прочете подробно запитване от кмета на община Трън за квотното разпределения на 

ПСИК, за което има приложен списък от 13 души изявили желание да гласуват. Комисията в Трън е 

вече назначена. 



Прочетено бе и писмо на Юлияна Михайлова за подготовката на информационното бюро и 

предложението му как да бъде организирана работата в следизборната вечер на РИК и 

информационното бюро, как да бъдат сканирани протоколите. 

И.Павлов предложи да се помисли за определянето на 3 души които да бъдат в помощ на РИК в 

изборната нощ. 

И. Михайлов информира за проведеното обучение в Ковачевци и Земен. 

РИК бе информирана че международни наблюдатели ще присъстват в следващите обучения. 

И.Павлов информира за размера на кадидатската листа./70/105/ 

РИК бе информирана за това че Областна Администрация ще бъде представена от Г-жа Биляна 

Лазова. Тя ще получава изборните книжа заедно с комисията на РИК. 

С това дневния ред бе изчерпан и заседаниято бе закрито. 

 

За протоколчик беше назначена Ст. Рударска. 

                                                                                                                 

              Председател: 

(В. Петрова) 

Секретар: 

(Н.Боянова) 


